



## MEDIA RELEASE

### Canada Adds to Medal Count at Pan American Championships



**WINNIPEG**, March 31, 2024 - Canada has added a bronze medal to the three silver medals won earlier in the week at the Pan American Championships held in Guatemala City, Guatemala from March 22 to 30.

The bronze medal was earned in the Men's Team Competition by athletes Kurtis Cullen (Brandon) Coby Iwaasa (Lethbridge) and Samuel Murray (Baie-Comeau). The team left everything on the court in Friday's semi-final against Mexico but fell just short of moving onto the final. Team Mexico were the eventual winners of the men's competition.

In the first stage of the tournament that wrapped up on Thursday, Murray won silver in men's singles. He also won silver in men's double with partner Coby Iwaasa. Additionally Iwaasa teamed up with Juliette Parent (Saint-Jacques) to win silver in mixed doubles.

Canada was also awarded fourth place in combined men's and women's team points.

Team Canada is not only coming home with four medals, but newer athletes also gained valuable international experience. In singles play Juliette Parent and Danielle Ramsay of Saskatoon upset higher seeds. Ramsay also came close to knocking out two top-seeded players, forcing both to closely contested tiebreakers. Kurtis Cullen of Brandon had a strong performance in men's singles pushing his round of 16 match to a tiebreaker. Marielaine Parent, also of Saint-Jacques, had a

pushing his round of 16 match to a tiebreaker. Marjolaine Parent, also of Saint-Jacques, had a chance to test her skills at the elite international level for the first time and had some solid play in women's doubles.

Looking ahead, upcoming major events for national team athletes include the National Championships in May and the World Championships in August.

Recorded matches can be found on the International Racquetball Federation's Facebook Page and YouTube Channel.

[Click here](#) for complete draws and results.

### About Racquetball Canada

Racquetball Canada is the National Sport Organization for the sport of racquetball. As a member of the Canadian Olympic Committee, our mission is to coordinate, govern and encourage the advancement of racquetball from the grassroots to the elite level across Canada. Our vision is to be a visible, vibrant sport enjoyed coast to coast by Canadians of all ages and abilities.

### Media Contact:

Jan Hanson  
Communications, Diversity & Safe Sport Director  
[communications@racquetballcanada.ca](mailto:communications@racquetballcanada.ca) | 306.502.4422

## COMMUNIQUÉ DE PRESSE

### Le Canada ajoute une autre médaille à sa récolte aux Championnats panaméricains



**WINNIPEG, 31 mars 2024** - Le Canada a ajouté une médaille de bronze à ses trois médailles d'argent remportées plus tôt cette semaine aux Championnats panaméricains qui avaient lieu à Guatemala City, au Guatemala.

Cette médaille de bronze a été gagnée dans l'épreuve masculine par équipe, composée de Kurtis Cullen (Brandon), Coby Iwaasa (Lethbridge) et Samuel Murray (Baie-Comeau). L'équipe a tout donné sur le terrain dans la demi-finale de vendredi contre le Mexique, mais a manqué la finale de peu. L'équipe du Mexique est finalement sortie gagnante de l'épreuve masculine par équipe.

Au cours de la première phase du tournoi qui a pris fin jeudi, Murray a remporté l'argent en simple masculin. Il a également obtenu l'argent en double masculin avec son partenaire Coby Iwaasa. Ce dernier a aussi remporté l'argent en double mixte avec sa partenaire, Juliette Parent (Saint-Jacques).

demier a aussi remporté l'argent en double mixte avec sa partenaire Juliette Parent (Saint-Jacques).

Le Canada a terminé en 4e place au combiné pour les points des équipes féminines et masculines.

L'équipe du Canada revient à la maison avec beaucoup plus que quatre médailles puisque nos nouveaux athlètes sur l'équipe nationale ont acquis une importante expérience sur la scène internationale. En simple féminin, Juliette Parent et Danielle Ramsay, de Saskatoon, ont vaincu des adversaires classées plus haut qu'elles. Ramsay est également passée très près de surprendre deux athlètes favorites, forçant la tenue de bris d'égalité très serrés. Kurtis Cullen, de Brandon, a connu un très bon tournoi en simple masculin en forçant la tenue d'un bris d'égalité dans la ronde des 16. Marjolaine Parent, également de Saint-Jacques, a eu la chance de mettre ses compétences à l'épreuve sur la scène internationale pour la première fois et a très bien joué en double féminin.

Les prochaines compétitions importantes de l'équipe nationale comprennent le Championnat canadien en mai et le Championnat du monde en août.

Les matchs enregistrés peuvent être visionnés sur la page Facebook et la chaîne YouTube de la Fédération internationale de racquetball.

[Cliquer ici](#) pour voir les feuilles de tirage et les résultats.

### À propos de Racquetball Canada

Racquetball Canada est l'organisme national directeur de sport qui régit le racquetball au Canada. À titre de membre du Comité olympique canadien, il a pour mission de coordonner, de régir et de favoriser les progrès du racquetball, du niveau de base à celui de l'élite, et ce dans tous les coins du Canada. Nous avons comme vision d'être un sport dynamique et reconnu, pratiqué d'un océan à l'autre par des Canadiennes et Canadiens de tous âges et de toutes capacités.

### Contact Médias :

Jan Hanson  
Directrice des communications, de la diversité et de la sécurité dans le sport  
[communications@racquetballcanada.ca](mailto:communications@racquetballcanada.ca) | 306.502.4422

Join Racquetball Canada! Rejoignez Racquetball Canada!

Visit our website! Visitez notre site web !

Join our Social Community! Rejoignez notre communauté sociale !



Funded by the Government of Canada  
Financé par le gouvernement du Canada

Canada

Racquetball Canada | 145 Pacific Avenue, Winnipeg, R3B 2Z6 Canada

[Unsubscribe info@sports-4murs.qc.ca](mailto:info@sports-4murs.qc.ca)

[Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)

Sent by [communications@racquetballcanada.ca](mailto:communications@racquetballcanada.ca) powered by



Try email marketing for free today!